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Αθήνα, σήµερα στις 3 Οκτωβρίου 2013, ηµέρα Πέµπτη και ώρα
9.30’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου το Τµήµα Διακοπής Εργασιών της Βουλής (Γ’ σύνθεση) για
να συνεδριάσει υπό την προεδρία του Γ’ Αντιπροέδρου αυτής κ.
ΧΡΗΣΤΟΥ ΜΑΡΚΟΓΙΑΝΝΑΚΗ

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κυρίες και κύ-
ριοι συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

(ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ: Σύµφωνα µε την από 1-10-2013
εξουσιοδότηση του Τµήµατος επικυρώθηκαν µε ευθύνη του Προ-
εδρείου τα Πρακτικά της ΚΔ’ συνεδριάσεώς του, της Τρίτης 1ης
Οκτωβρίου 2013, σε ό,τι αφορά στην ψήφιση στο σύνολό των
σχεδίων νόµου: 1) «Δηµόσιες υπεραστικές οδικές µεταφορές επι-
βατών - Ρυθµιστική Αρχή Επιβατικών Μεταφορών και άλλες δια-
τάξεις». 2) «Κύρωση της Συµφωνίας µεταξύ του Υπουργείου
Εθνικής Άµυνας της Ελληνικής Δηµοκρατίας και του Υπουργείου
Άµυνας της Δηµοκρατίας της Βουλγαρίας για Συνεργασία στο
Στρατιωτικό Τοµέα». 3) «Κύρωση της Συµφωνίας µεταξύ του
Υπουργείου Εθνικής Άµυνας της Ελληνικής Δηµοκρατίας και του
Υπουργείου Εθνικής Άµυνας της Ρουµανίας περί Συνεργασίας
στον Στρατιωτικό Τοµέα». 4) «Κύρωση του Πρωτοκόλλου µεταξύ
του Υπουργείου Εθνικής Άµυνας της Ελληνικής Δηµοκρατίας και
του Υπουργείου Άµυνας της Δηµοκρατίας της Βουλγαρίας για
τη Συνεργασία στον Τοµέα της Στρατιωτικής Γεωγραφίας») 

Παρακαλείται η κυρία Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφο-
ρές προς το Τµήµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Τµήµα από την κ. Νίκη Φούντα, Βου-
λευτή Αιτωλοακαρνανίας, τα ακόλουθα: 

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Περιφερειάρχης Κρήτης αιτείται
την επανεξέταση θέµατος που αφορά πρόταση του ΟΠΕΚΕΠΕ
για αλλαγή του καθεστώτος των άµεσων ενισχύσεων.

2) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο αίτηµα του
Συλλόγου Καταστηµαταρχών-Επαγγελµατιών Αλµωπίας για επί-
λυση θέµατος σχετικά µε την είσπραξη συνδροµών για τα δικαιώ-
µατα των καλλιτεχνών.

3) Ο Βουλευτής Δράµας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος της Κοινότητας Σιδηρόνε-
ρου-Σκαλωτής Νοµού Δράµας αιτείται την επανεξέταση της δυ-
νατότητας παραχώρησης συστάδας καυσοξύλευσης δρυός για
τις ανάγκες των κατοίκων της περιοχής.

4) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη διαδικα-
σία στην οποία υπόκειται καρκινοπαθής πολίτης προκειµένου να
του χορηγηθεί αναπηρική σύνταξη.

5) Η Βουλευτής Ηλείας κ. ΔΙΟΝΥΣΙΑ ΑΥΓΕΡΙΝΟΠΟΥΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Επιτροπή Εργασίας για την αν-
τιµετώπιση των προβληµάτων που σχετίζονται µε τους εργάτες
γης στις γεωργικές εκµεταλλεύσεις της φράουλας αιτείται την
υιοθέτηση προτάσεών του για την αντιµετώπιση των προβληµά-
των των εργατών γης.

6) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Πολυµελών Οικο-
γενειών µε Τρία Τέκνα Ελλάδας αιτείται την ένταξη των τριτέκνων
οικογενειών στις δωρεάν µεταφορές ή στις µεταφορές µε µει-
ωµένο εισιτήριο.

7) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Αρχιεπίσκοπος Κρήτης αιτείται
τη λήψη µέτρων για την προστασία των µνηµείων και των ναών
της Κρήτης από βεβηλώσεις και βανδαλισµούς.

8) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Αγρο-
τικών Φωτοβολταϊκών εκφράζει την αντίθεσή του στις διατάξεις
του σχεδίου νόµου τού Υπουργείου Περιβάλλοντος, Ενέργειας
και Κλιµατικής Αλλαγής που αφορούντα αγροτικά φωτοβολ-
ταϊκά.

9) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελµατιών
Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου διαµαρτύρεται για τη
διάκριση ανάµεσα σε ασφαλισµένους ΙΚΑ και ΟΑΕΕ.

10) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος της Κοινότητας
Κύµης του Νοµού Εύβοιας αιτείται την αποζηµίωση των ελαιοπα-
ραγωγών της περιοχής, λόγω καταστροφής της παραγωγής.

11) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Ανάφης Νοµού Κυκλάδων
εκφράζει τη διαµαρτυρία του για τον αποκλεισµό τού ενός εκ των
δύο δροµολογίων που καλύπτουν την ακτοπλοϊκή σύνδεση του
νησιού µε τον Πειραιά.
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12) Η Βουλευτής Άρτης κ. ΟΛΓΑ ΓΕΡΟΒΑΣΙΛΗ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία η Οµοσπονδία Τουριστικών Καταλυµάτων και
επιχειρήσεων εναλλακτικών µορφών τουρισµού Ηπείρου «Ο Ξέ-
νιος Ζεύς» διαµαρτύρεται για την υπερβολική αύξηση της αντι-
κειµενικής αξίας των ακινήτων και του ΦΑΠ στα ορεινά χωριά της
Ηπείρου.

13) Ο Βουλευτής Άρτης κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΓΚΟΚΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία η Ένωση Μετακινούµενων Κτηνοτρόφων
Ηπείρου αιτείται τη διασφάλιση της φέτας ως προϊόντος Προ-
στατευόµενης Ονοµασίας Προέλευσης.

14) Ο Βουλευτής Ρεθύµνης κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Ατόµων µε Αναπηρία
Νοµού Ρεθύµνης αιτείται την άµεση λήψη µέτρων για την αντι-
µετώπιση των προβληµάτων δυσλειτουργίας του Κέντρου Πιστο-
ποίησης Αναπηρίας της περιοχής.

15) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Ελληνική Εταιρεία Επείγουσας
Ιατρικής επισηµαίνει την ανάγκη στελέχωσης των υπηρεσιών
επείγουσας ιατρικής µε ειδικευµένο  προσωπικό.

16) Ο Βουλευτής Νοµού Αττικής κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΜΠΟΥΡΑΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία κάτοικοι της Παραλίας Ασπροπύρ-
γου δηλώνουν την αντίθεσή τους στην προσθήκη σκαλοπατιών
στην πεζογέφυρα-αερογέφυρα στο 17ο χιλιόµετρο της Νέας
Εθνικής Οδού Αθηνών-Κορίνθου, Στάση «Χάλυψ».

17) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία
Επαγγελµατιών- Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου εκ-
φράζει την αντίθεσή της στη διαγραφή ή προσωρινή απενεργο-
ποίηση των ΑΦΜ, µε δυσµενείς επιπτώσεις για τις µικροµεσαίες
επιχειρήσεις.

18) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΗΛΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία κάτοικοι της οδού Μιχαήλ Βόδα και
ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων του 42ου Γυµνασίου καταγ-
γέλλουν τη διακίνηση και χρήση ναρκωτικών ουσιών έξω από τα
σχολεία της περιοχής.

19) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Προστασίας Περι-
βάλλοντος Αλιβερίου και Περιχώρων αιτείται την επίλυση θέµα-
τος που αφορά την κινητικότητα φορτηγών αγνώστου φορτίου
στις εγκαταστάσεις της εταιρείας «ΑΓΕΤ-LAFARGE», στην οποία
έχει ανακληθεί η άδεια καύσης RDF.

20) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην παραχώ-
ρηση σηµαντικών αρµοδιοτήτων της ΔΕΗ σε ιδιωτική εταιρεία.

21) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία o κ. Αρίστιππος Κωστούλης εκφράζει τη δια-
µαρτυρία του για τη χωροθέτηση λατοµικού χώρου για τις
ανάγκες του έργου «Αυτοκινητόδροµος Ελευσίνας-Κορίνθου-Πά-
τρας-Πύργου-Τσακώνα» στη θέση «Παλαµήδι».

22) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία η Ελληνική Ένωση Ιδιωτικών Κλινικών και Μο-
νάδων Υγείας αιτείται τη λήψη µέτρων για την επίλυση των
τεχνικών και οικονοµικών προβληµάτων λειτουργίας των µονά-
δων αιµοκάθαρσης.

23) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε κατάσχεση
οικίας εκτιµώµενης αξίας 200.000 ευρώ� στο Λόφο Σκουζέ για
χρέος 751,35 ευρώ.

24) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-

ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην έλ-
λειψη φύλαξης και ασφάλειας του Πανεπιστηµίου Κρήτης λόγω
διαθεσιµότητας διοικητικών υπαλλήλων.

25) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη
µη καταβολή των οφειλοµένων στους εργαζόµενους κοινωφε-
λούς εργασίας της «Αλληλεγγύης Κρήτης».

26) Ο Βουλευτής Ρεθύµνης κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Ατόµων µε Αναπηρία Νοµού
Ρεθύµνης αιτείται την υιοθέτηση προτάσεών του, προκειµένου
να οµαλοποιηθεί το πρόβληµα µε τις λίστες αναµονής του Κέν-
τρου Πιστοποίησης Αναπηρίας της περιοχής.

27) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Επιστηµονική Ένωση Τεχνο-
λογικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης αιτείται τη µετάταξη εκπαι-
δευτικών σε διαθεσιµότητα σε θέσεις του Υπουργείου Παιδείας
και Θρησκευµάτων.

28) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΜΑΝΤΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η «Πτηνοτροφική» Κεντρική Κλαδική Συ-
νεταιριστική Ένωση Πτηνοτροφικών Προϊόντων, ο Σύνδεσµος
Πτηνοτροφικών Επιχειρήσεων Ελλάδος και η Πανελλήνια Ένωση
Οργανώσεων Πτηνοτρόφων Παραγωγών αιτούνται την επίλυση
θέµατος που αφορά τη ρύθµιση των πτηνοκτηνοτροφικών δα-
νείων, τα οποία χορηγήθηκαν µε την εγγύηση του ελληνικού δη-
µοσίου.

29) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Ενιαίος Αγροτικός Σύλ-
λογος Παραγωγών εκτός εποχής κηπευτικών και αγροτικών
δραστηριοτήτων φυτικής παραγωγής του Δήµου Ιεράπετρας εκ-
φράζει την αντίθεσή του στο µέτρο φορολόγησης των αγροτε-
µαχίων.

30) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται
στην έλλειψη διδακτικού προσωπικού στο Σχολείο Ευρωπαϊκής
Παιδείας του Νοµού Ηρακλείου. 

31) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Τµήµα Επιστήµης Υπο-
λογιστών της Σχολής Θετικών και Τεχνολογικών Επιστηµών του
Πανεπιστηµίου Κρήτης επισηµαίνει τα προβλήµατα που θα προ-
κύψουν από τη διαθεσιµότητα σαράντα εννέα διοικητικών υπαλ-
λήλων του Πανεπιστηµίου Κρήτης. 

32) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο
γεγονός ότι οι εργαζόµενοι στην Ένωση Αγροτικών Συνεταιρι-
σµών Ηρακλείου παραµένουν απλήρωτοι για περισσότερους από
δέκα µήνες. 

33) Η Βουλευτής Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ ΞΟΥΛΙΔΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Λειτουργών Τε-
χνικής Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης αιτείται την υιοθέτηση προ-
τάσεών της για την επίλυση των προβληµάτων λειτουργίας της
Δευτεροβάθµιας Τεχνικής και Επαγγελµατικής Εκπαίδευσης.

34) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία ο κ. Στέφανος Γ. Μίλλερ, οµότιµος καθηγητής
του Πανεπιστηµίου της Καλιφόρνιας (Μπέρκλεϊ) και οµότιµος δι-
ευθυντής ανασκαφών Νεµέας, αιτείται τη διατήρηση του προσω-
πικού φύλαξης του αρχαιολογικού χώρου και του µουσείου της
Νεµέας.

35) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Λειτουργών Μέσης Εκπαί-
δευσης Νοµού Σερρών εκφράζει τη διαµαρτυρία της για τον
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αποκλεισµό µαθητών από τη δωρεάν µεταφορά λόγω χιλιοµετρι-
κών περιορισµών.

36) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Εργαζοµένων 6ου
ΕΚΑΒ εκφράζει τη διαµαρτυρία του για την υποβάθµιση του Πα-
ραρτήµατος ΕΚΑΒ-Καβάλας σε τοµέα, µε ταυτόχρονη κατάρ-
γηση τµηµάτων και υπηρεσιών που παρείχε προς τους πολίτες
της περιοχής.

37) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην υπό-
θεση εκµίσθωσης της µαρίνας του Αγίου Κοσµά.

38) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε έκθεση
της GREENPEACE σχετικά µε τις επιπτώσεις των µεγαλύτερων
ευρωπαϊκών ανθρακικών σταθµών ηλεκτροπαραγωγής στη δη-
µόσια υγεία.

39) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο «µπόνους»
του Υπουργού Οικονοµικών κ. Ι. Στουρνάρα προς την «EMMA
DELTA» που πήρε τα Κρατικά Λαχεία.

40) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στην εφαρ-
µογή του µέτρου της διαθεσιµότητας και στα άτοµα µε ανα-
πηρία.

41) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Προστασίας Περιβάλ-
λοντος παραλίας Ακράτας αιτείται την επίλυση των σοβαρών
περιβαλλοντικών προβληµάτων που αντιµετωπίζει η παραλιακή
περιοχή Ακράτας - Αιγείρας.

42) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στη µείωση
της ποσότητας των αποβλήτων συσκευασίας που ανακυκλώθη-
καν µέσω των µπλε κάδων.

43) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε απάν-
τηση του επιχειρηµατία κ. Ι. Μελισσανίδη σε δηµοσιεύµατα της
εφηµερίδας και του site «Παραπολιτικά».

44) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Δηµήτριος Τσιόπουλος παρα-
θέτει τις προτάσεις του σχετικά µε το θέµα των µετεγγραφών
φοιτητών.

45) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στα αιτήµατα
που διετύπωσε, µέσω υποµνήµατος, η Διοικούσα Επιτροπή του
Παµπελοποννησιακού προς τον Υφυπουργό Πολιτισµού και
Αθλητισµού κ. Ι. Ανδριανό.

46) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε ενδει-
κτικούς καταλόγους των πλέον διαδεδοµένων ναρκωτικών στη
χώρα µας.

47) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στη δυσµενή
οικονοµική κατάσταση που επικρατεί στο «MEGA».

48) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην αποζη-
µίωση που ζητά ο Δήµαρχος Αβδήρων του Νοµού Ξάνθης για τη
διέλευση του αγωγού φυσικού αερίου ΤΑΡ από την περιοχή.

49) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στο ενδε-
χόµενο να δοθεί από τον ΟΠΑΠ χορηγία στην ΑΕΚ της Γ’
Εθνικής.

50) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε καταγ-
γελίες για παράνοµες επιχειρήσεις που λειτουργούν στην
παραλιακή ζώνη Ωρωπού - Μαρκοπούλου.

51) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Σπύρος Λάγιας αιτείται τη
ρύθµιση συνταξιοδοτικών θεµάτων των ανασφάλιστων οµογενών
του ΟΓΑ.

52) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε δια-
µαρτυρία γονέων λόγω αναστολής των ολοήµερων σχολείων.

53) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο πρύτανης του Πανεπιστηµίου
Ιωαννίνων εκφράζει την αντίθεσή του στην εφαρµογή του µέτρου
της διαθεσιµότητας στο διοικητικό προσωπικό του Πανεπιστη-
µίου Ιωαννίνων.

54) Ο Βουλευτής Ιωαννίνων κ. ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Αγελαδοτροφικός Συνεταιρισµός
Άρτας - Πρέβεζας διαµαρτύρεται για την κατάργηση της αγορα-
νοµικής διάταξης περί αναγραφής της χώρας προέλευσης του
γάλακτος.

55) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Νοτίου Πηλίου της
Περιφέρειας Θεσσαλίας αιτείται την επίλυση θέµατος που
αφορά την αποζηµίωση λόγω αφορίας των παραγωγών ελιάς.

56) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΜΑΡΙΝΑ ΧΡΥΣΟΒΕΛΩΝΗ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Διοικούσα Επιτροπή του Περι-
φερειακού Τµήµατος Μαγνησίας του Τεχνικού Επιµελητηρίου
Ελλάδος αιτείται την επίσπευση των ενεργειών για την έγκαιρη
υλοποίηση του έργου του περιφερειακού δρόµου στο πολεοδο-
µικό συγκρότηµα Βόλου.

57) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο θέµα πώ-
λησης λιµανιών της χώρας.

58) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε οφειλές
του ΙΕΚ ΔΟΜΗ στο ΙΚΑ.

59) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε προτά-
σεις και θέσεις των εργαζοµένων της εταιρείας «ΛΑΡΚΟ» για τη
βιοµηχανική αναδιάρθρωσή της.

60) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά σε διατροφικά
σκάνδαλα σε παγκόσµιο επίπεδο.

61) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην εισαγωγή
και καύση εκατοµµυρίων τόνων σκουπιδιών από την Ιταλία στη
χώρα µας. 

62) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται σε αποκα-
λύψεις για τις υψηλές τιµές πώλησης του ρωσικού φυσικού
αερίου.

63) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝ-
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ΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Φυλακισθέντων και
Εξορισθέντων Αντιστασιακών ΣΦΕΑ (1967-1974) αιτείται τη µε-
τατροπή του κολαστηρίου της χουντικής ΚΥΠ στο Γ’ Σώµα Στρα-
τού σε τόπο ιστορικής µνήµης.

64) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΚΙΟΚΑΣ, Β’
Αθηνών κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΚΑΤΣΩΤΗΣ και Α’ Αθηνών κ. ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ
(ΛΙΑΝΑ) ΚΑΝΕΛΛΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος
Γονέων του 6ου Δηµοτικού Σχολείου Παλλήνης Νοµού Αττικής
εκφράζει τη διαµαρτυρία του για την αδυναµία έναρξης λειτουρ-
γίας του ολοήµερου σχολείου στην περιοχή.

65) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά το ρόλο της Ελ-
λάδας στη συριακή και στην αιγυπτιακή κρίση.

66) Οι Βουλευτές, Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝ-
ΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κα-
τέθεσαν αναφορά µε την οποία το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο
Νάουσας και το Σωµατείο «ΚΛΩΘΩ» αιτείται την άµεση ακύρωση
των αποφάσεων ανάκλησης του ΟΑΕΔ, που ακυρώνουν χρόνο
ασφάλισης και ζητούν ποσά καταβληθέντα από ταµείο ανεργίας
και διάφορα επιδόµατα στους εβδοµήντα έξι απολυµένους του
εργοστασίου «FANCO» του οµίλου της «ΕΝ.ΚΛΩ.ΑΕ».

67) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Υποστήριξης και Συ-
νεργασίας Μελών Ενόπλων Δυνάµεων αιτείται την εγγραφή
πιστώσεων στον προϋπολογισµό του Υπουργείου Εθνικής Άµυ-
νας για τις δωρεάν µετακινήσεις των στρατιωτικών κατά την εκτέ-
λεση υπηρεσίας.

68) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βιάννου Νοµού Ηρα-
κλείου αιτείται την κάλυψη των κενών θέσεων εκπαιδευτικών στα
σχολεία της πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης της περιοχής.

69) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Δανειοληπτών Δυτικής
Μακεδονίας «Μέγας Αλέξανδρος» αιτείται την επίλυση θέµατος
που αφορά στην άρση πλειστηριασµών της πρώτης κατοικίας.

70) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η ΕΥΔΕ ΤΕΕ αιτείται την επίλυση
θέµατος που αφορά ευθύνη υπαλλήλων της ΔΕΣΕ. 

71) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Υποστήριξης και Συ-
νεργασίας Μελών Ενόπλων Δυνάµεων εκφράζει την αντίθεσή του
στην εκτέλεση εικοσιτετράωρης υπηρεσίας στη ΛΑΦ της Ιεράς
Πόλης του Μεσολογγίου από στρατιωτικούς ελαφράς υπηρε-
σίας.

72) Η Βουλευτής Πιερίας κ. ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ-ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία επισηµαίνει το πρόβληµα υπο-
στελέχωσης του ιατρικού προσωπικού στη Μονάδα Τεχνητού Νε-
φρού του Γενικού Νοσοκοµείου Κατερίνης.

73) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συµ-
βουλίου του Πανελληνίου Ψυχολογικού Συλλόγου εκφράζει τη
δυσαρέσκεια του σχετικά µε την ύπαρξη θέσεως «Ψυχολόγου
Δ.Ε.» και αιτείται την αντικατάστασή του από «Ψυχολόγο Π.Ε.».

74) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Υποστήριξης και Συ-
νεργασίας Μελών Ενόπλων Δυνάµεων εκφράζει την αντίθεσή του
σε ενδεχόµενη κατάργηση ή στέγαση του ΝΝΑ στο 401 ΓΣΝΑ.

75) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΙΟΡΔΑΝΗΣ (ΔΑΝΗΣ) ΤΖΑΜΤΖΗΣ

κατέθεσε αναφορά µε την οποία το Μουσικό Σχολείο Γιαννιτσών
επισηµαίνει τα σοβαρά προβλήµατα λειτουργίας του, λόγω έλ-
λειψης εκπαιδευτικού προσωπικού και αδυναµίας κάλυψης της
µεταφοράς των µαθητών.

76) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑΔΗΜΟΥΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Ιωάννης Καλογεράς αιτείται
την επίλυση θέµατος που αφορά τη νοµιµότητα της παράτασης
της θητείας του Διευθυντή του Γεωδυναµικού Ινστιτούτου του
Εθνικού Αστεροσκοπείου Αθηνών.

77) Οι Βουλευτές Ηρακλείου, κ.κ. ΜΑΡΙΑ ΔΙΑΚΑΚΗ και ΜΙΧΑΗΛ
ΚΡΙΤΣΩΤΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο Παγκρητικός
Σύλλογος Φοιτητών και Αποφοίτων Ελληνικού Ανοικτού Πανεπι-
στήµιου αιτείται την επανεξέταση της απόφασης µεταφοράς των
Οµαδικών Συµβουλευτικών Συναντήσεων του Τµήµατος Σπου-
δών στον Ελληνικό Πολιτισµό του Ελληνικού Ανοικτού Πανεπι-
στηµίου από τις Άνω Αρχάνες Ηρακλείου στον Πλατανιά Χανίων.

78) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το Σωµατείο Υπαλλήλων Εξωτερι-
κής Φρούρησης Καταστήµατος Κράτησης Αλικαρνασσού
επισηµαίνει την ανάγκη ενίσχυσης του ανθρώπινου δυναµικού
του Τµήµατος Εξωτερικής Φρούρησης. 

79) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Παγκρήτιος Σύλλογος Φοιτητών
και Αποφοίτων Ελληνικού Ανοικτού Πανεπιστηµίου εκφράζει τη
δυσαρέσκειά του για τη µεταφορά των Οµαδικών Συµβουλευτι-
κών Συναντήσεων του Τµήµατος Σπουδών στον Ελληνικό Πολι-
τισµό του Ελληνικού Ανοικτού Πανεπιστηµίου από τις Άνω
Αρχάνες Ηρακλείου στον Πλατανιά Χανίων.

80) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Γόρτυνας της Απο-
κεντρωµένης Διοίκησης Κρήτης αιτείται την αναίρεση της
απόφασης κατάργησης του Δηµοτικού Σχολείου Στερνών.

81) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πανελλήνιος Σύνδεσµος Μελετη-
τών και Εγκαταστάσεων Οικιακών και Κτηριακών Φωτοβολταϊκών
παραθέτει τις προτάσεις του για ένα νέο θεσµικό πλαίσιο που βα-
σίζεται στην ιδιοκατανάλωση αντί γαι την πώληση ενέργειας στο
ΛΑΓΗΕ.

82) Οι Βουλευτές, Β’ Πειραιώς κ. ΔΙΑΜΑΝΤΩ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ και
Αιτωλοακαρνανίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΡΑΪΤΗΣ κατέθεσαν ανα-
φορά µε την οποία η Κεντρική Κλαδική Συνεταιριστική Ένωση
Πτηνοτρόφων Παραγωγών «Πτηνοτροφική», ο Σύνδεσµος Πτη-
νοτροφικών Επιχειρήσεων Ελλάδος και η Πανελλήνια Ένωση Ορ-
γανώσεων Πτηνοτρόφων Παραγωγών αιτούνται τη ρύθµιση των
πτηνοτροφικών δανείων που χορηγήθηκαν µε την εγγύηση του
ελληνικού δηµοσίου.

83) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία τα µέλη του Συµβουλίου
του Ιδρύµατος ΤΕΙ Κρήτης αιτούνται τη λήψη µέτρων για την επί-
λυση των προβληµάτων λειτουργίας του.

84) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση
Τραυµατιοφορέων επισηµαίνει την άµεση ανάγκη πρόσληψης
επικουρικών τραυµατιοφορέων στο Γενικό Νοσοκοµείο Αγίου Νι-
κολάου Κρήτης.

85) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Επαγγελ-
µατιών-Βιοτεχνών και Εµπόρων Νοµού Ηρακλείου εκφράζει την
αντίθεσή της σε ενδεχόµενη διαγραφή ή προσωρινή απενεργο-
ποίηση των ΑΦΜ των επιχειρήσεων που έχουν ληξιπρόθεσµες
οφειλές προς το δηµόσιο.

2296 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)



86) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΑΝΔΡΕΑΣ ΜΑΡΙΝΟΣ κατέθεσε δη-
µοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις µεγάλες καθυ-
στερήσεις που παρατηρούνται στην πρόσληψη και τοποθέτηση
εκπαιδευτικών στα ειδικά σχολεία του Νοµού Ηλείας.

87) Ο Βουλευτής Πέλλης κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΡΑΣΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Πολιτιστικός και Λαογραφικός Σύλ-
λογος Τριών Ελάτων Αλµωπίας «το Λέσκοβο» αιτείται τη στήριξη
της πολιτείας για τη διαφύλαξη της πολιτιστικής κληρονοµιάς
της περιοχής.

88) Ο Βουλευτής Ευβοίας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΝΑΓΝΩΣΤΑΚΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Χαλκίδας Νοµού
Εύβοιας αιτείται την εξαίρεση από την πολεοδόµηση των εκτά-
σεων τριακοσίων τριάντα επτά στρεµµάτων, µέσω της τροποποί-
ησης του προεδρικού διατάγµατος 12-6-2012.

89) Ο Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΝΙΚΗΤΑΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η κ. Ευγενία Ρούτα αιτείται την εξαί-
ρεσή της από το µέτρο της διαθεσιµότητας, λόγω σοβαρού
προβλήµατος υγείας.

90) Ο Βουλευτής Α’ Αθηνών κ. ΝΙΚΗΤΑΣ ΚΑΚΛΑΜΑΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ένωση Νοσηλευτών Ελλάδας και
η κ. Γεωργία Γαλάνη διαµαρτύρονται για τον αποκλεισµό της ει-
δικότητας ΠΕ18-10 Νοσηλευτικής από τον οργανισµό των ΙΕΚ
και τη ΣΕΚ.

91) Ο Βουλευτής Δωδεκανήσου κ. ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΓΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος Αγαθονησίου Νοµού
Δωδεκανήσου αιτείται την επίλυση θέµατος που αφορά την τα-
µειακή λειτουργία του Δήµου Αγαθονησίου.

92) Ο Βουλευτής Δράµας κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµαρχος της Τοπικής Κοινότητας
Πύργων του Δήµου Προσοτσάνης Νοµού Δράµας αιτείται τη
λήψη µέτρων για την επίλυση του προβλήµατος ύδρευσης,
καθώς και την εξοικονόµηση πόρων για τη δηµιουργία πάρκου
αναψυχής στην περιοχή.

93) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Υποστήριξης και Συ-
νεργασίας Μελών Ενόπλων Δυνάµεων αιτείται τη δυνατότητα
αλλαγής των δελτίων στρατιωτικής ταυτότητας και καθιέρωσης
νέων, κατά τα πρότυπα των υπηρετούντων στα Σώµατα Ασφα-
λείας, τα οποία θα έχουν ισχύ ταξιδιωτικού εγγράφου.

94) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η κ. Ευγενία Γ. Κουτσουλιέρη αι-
τείται, πριν ψηφιστεί το νέο νοµοσχέδιο για το Νέο Δικηγορικό
Κώδικα, να ερωτηθούν για τη γνώµη τους Δικηγορικοί Σύλλογοι
καθώς και συνδικαλιστικές και κοινωνικές οµάδες που εκφρά-
ζουν δικαιώµατα πολιτών.

95) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Αστυ-
νοµικών Υπαλλήλων εκφράζει την ανησυχία του αστυνοµικού
προσωπικού της Αστυνοµικής Διεύθυνσης Λέσβου αλλά και των
κατοίκων της περιοχής για την εγκατάσταση κεραιών εκποµπής
τηλεοπτικού σήµατος και κινητής τηλεφωνίας στην περιοχή.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 224/26-07-2013 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Νικολόπουλου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. Φ.900α/9720/
13464/28-08-2013 έγγραφο  από τον Υφυπουργό Εθνικής Άµυ-
νας η ακόλουθη απάντηση:
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2. Στην µε αριθµό 619/13-08-2013 ερώτηση της Βουλευτού κ.
Χρυσοβελώνη Μαρίνας δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 979 /28-08-2013

έγγραφο από τον Υπουργό Επικρατείας η ακόλουθη απάντηση:

2300 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)

«

»



3. Στην µε αριθµό 10527/15-05-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Νικολόπουλου Νικολάου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΓΡ.ΚΕ.115/

10-06-2013 έγγραφο  από την Υπουργό Τουρισµού η ακόλουθη
απάντηση:
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4. Στην µε αριθµό 11982/17-06-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Παναγιώταρου Ηλία δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. ΓΡ.Κ.Ε. 148/22-

07-2013 έγγραφο  από την Υπουργό Τουρισµού η ακόλουθη
απάντηση:

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΚΕ’ - 3 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2013 2303

«

»



5. Στην µε αριθµό 12277/26-06-2013 ερώτηση του Βουλευτή
κ. Παναγιώταρου Ηλία δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 6611/408/28-08-

2013 έγγραφο από τον Υπουργό Ναυτιλίας και Αιγαίου η ακό-
λουθη απάντηση:

2304 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΒΟΥΛΗΣ (ΤΜΗΜΑ)
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κυρίες και κύ-
ριοι συνάδελφοι, πριν εισέλθουµε στη συζήτηση των επίκαιρων
ερωτήσεων θα ήθελα να κάνω µια ανακοίνωση προς το Τµήµα.

Ο Βουλευτής του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ.
Πύρρος Δήµας ζητεί άδεια ολιγοήµερης απουσίας στο εξωτε-
ρικό. Η Βουλή εγκρίνει;

ΟΛΟΙ OI ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Συνεπώς η

Βουλή ενέκρινε τη ζητηθείσα άδεια.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κυρίες και κύ-

ριοι συνάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των 

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 60/30-9-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Ευβοίας της Νέας Δηµοκρατίας κ. Κωνσταντίνου Μαρκό-
πουλου προς τoν Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε την εταιρεία
«ΛΑΡΚΟ» δεν συζητείται και διαγράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 62/30-9-2013 επίκαιρη ερώτηση της Βου-
λευτού Β’ Αθηνών του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς –
Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Όλγας-Νάντιας Βαλαβάνη
προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε την εταιρεία «ΟΠΑΠ
Α.Ε.» δεν συζητείται και διαγράφεται.

Η τρίτη µε αριθµό 64/30-9-2013 επίκαιρη ερώτηση του Ε’ Αν-
τιπροέδρου της Βουλής και Βουλευτή Χαλκιδικής του Πανελλή-
νιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Ιωάννη Δριβελέγκα προς τoν
Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη ρύθµιση οφειλών Ανωνύ-
µων Αθλητικών Εταιρειών δεν συζητείται και διαγράφεται. 

Η τέταρτη µε αριθµό 65/30-9-2013 επίκαιρη ερώτηση του Βου-
λευτή Α’ Πειραιώς των Ανεξαρτήτων Ελλήνων κ. Παναγιώτη
Μελά προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε την αντιµετώπιση
των προβληµάτων του Αντικαρκινικού Νοσοκοµείου «ΜΕΤΑΞΑ»
λόγω έλλειψης προσωπικού, δεν συζητείται και διαγράφεται.

Εισερχόµαστε στη συζήτηση της πέµπτης µε αριθµό 63/30-9-
2013 επίκαιρης ερώτησης της Βουλευτού Αιτωλοακαρνανίας της
Δηµοκρατικής Αριστεράς κ. Νίκης Φούντα προς τον Υπουργό Πε-
ριβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, σχετικά µε την
ανάγκη αναθεώρησης των ορίων της Περιοχής Ανάπτυξης Υδα-
τοκαλλιεργειών «Δυτικές Ακτές Αιτωλοακαρνανίας – Σύµπλεγµα
Εχινάδων».

Στην κυρία συνάδελφο θα απαντήσει ο Αναπληρωτής Υπουρ-
γός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής, κ. Σταύ-
ρος Καλαφάτης.

Κυρία Φούντα, έχετε τον λόγο για δύο λεπτά.
ΝΙΚΗ ΦΟΥΝΤΑ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
Ευχαριστώ που ανταποκριθήκατε, κύριε Υπουργέ.
Η επίκαιρη αυτή ερώτηση έρχεται σε συνέχεια της ερώτησης

που είχαµε κάνει προς εσάς, προς το ΥΠΕΚΑ και το ΥΠΑAΤ για
το Ειδικό Πλαίσιο Χωροταξικού Σχεδιασµού για τις Υδατοκαλ-
λιέργειες, το γνωστό ως ΚΥΑ της 4ης Νοεµβρίου 2011. 

Και δεν αναφέρω τυχαία την ηµεροµηνία. Κάποιοι το αποκα-
λούν ειδικό χωροταξικό τής µιας µέρας. Να πούµε ότι η µέρα
αυτή προηγήθηκε της παραίτησης της κυβέρνησης Παπανδρέου
και της παράδοσης της σκυτάλης της κυβέρνησης πλέον στο νέο
σχήµα Παπαδήµου.

Η αναφορά αυτή γίνεται γιατί πραγµατικά αυτή η ΚΥΑ πι-
στεύουµε και εµείς ότι έγινε στο πόδι. Είναι µια ΚΥΑ η οποία εγ-
κρίθηκε πραγµατικά µέσα σε µια µέρα και δεν έγινε ποτέ η
διαβούλευση µε την τοπική κοινωνία ως όφειλε. Γι’ αυτό και
έχουν εκφραστεί και διαµορφωθεί αυτήν τη στιγµή πάρα πολλές
ενστάσεις.

Να επισηµάνουµε, ξεκινώντας, τη σηµασία των ιχθυοκαλλιερ-
γειών και να επισηµάνουµε επίσης τη σηµασία των ανθρώπων και
των θέσεων εργασίας που ασχολούνται µε τις ιχθυοκαλλιέργειες.
Θεωρούµε πως ό,τι ενισχύει τον πρωτογενή τοµέα, είναι πολύ
σηµαντικό και σε καµµιά περίπτωση αυτή η ερώτηση δεν έρχεται
αντιµέτωπη µε την πρωτογενή παραγωγή. Αντιθέτως, θεωρούµε
ότι την ενισχύει και ότι ουσιαστικά κάθε σοβαρός επενδυτής
θέλει στο πλάι του την τοπική κοινωνία και την έγκρισή της για
οποιαδήποτε επένδυση. 

Μολονότι γνωρίζουµε πως µε την έκδοση του προαναφερθέν-

τος πλαισίου γίνεται για πρώτη φορά µια ουσιαστική προσπάθεια
χωροθέτησης των υδατοκαλλιεργειών, το πλαίσιο ενέχει εξαιρε-
τικά προβλήµατα ασάφειες και διέπεται από πρωτοφανή προχει-
ρότητα. Γνωστό είναι άλλωστε πως στο Σ.τ.Ε. εκκρεµεί η
συζήτηση αίτησης ακύρωσής του. Θα αναφερθώ στη δευτερολο-
γία µου σε αυτό. Ακολουθώντας τη λογική της συγκέντρωσης των
µονάδων σε ευρείες περιοχές µε συγκεκριµένα χαρακτηριστικά,
το πλαίσιο για τις υδατοκαλλιέργειες προσδιόρισε κατ’ αρχάς χω-
ροταξικές ζώνες, τις ονοµαζόµενες Περιοχές Ανάπτυξης Υδατο-
καλλιεργειών (ΠΑΥ), χωρίς δυστυχώς σαφέστερη οριοθέτηση.

Περνώ στο ειδικότερο θέµα, για να φτάσω και στην ερώτηση. 
Ο ορισµός της ΠΑΥ «Δυτικές Ακτές Αιτωλοακαρνανίας - Σύµ-

πλεγµα Εχινάδων» ως ΠΑΥ πρώτης κατηγορίας, κατηγορίας δη-
λαδή εξαιρετικής σηµασίας και ανάπτυξης, κάτι που δηλώνει και
τη φέρουσα ικανότητα αυτής της περιοχής, περιλαµβάνει την ευ-
ρύτερη περιοχή Αλυζίας – Αστακού - Εχινάδων και εφάπτεται της
ΠΟΑΥ Λευκάδας. Ωστόσο στον συνηµµένο στον ειδικό χωροτα-
ξικό πίνακα - χάρτη µε τίτλο «Εθνικό Πρότυπο Χωροταξικής Ορ-
γάνωσης» µετά από ενδελεχή εξέταση της οριοθετηµένης
περιοχής διαπιστώνεται πλήθος προβληµάτων που έχουν να κά-
νουν κυρίως µε τη λανθασµένη αποτύπωση της υπάρχουσας κα-
τάστασης, µε µια τεχνική περιγραφή που δεν συµπίπτει µε την
προτεινόµενη οριοθέτηση και µε την κλίµακα της αποτύπωσης
να επιτρέπει ανεπίτρεπτα όρια λάθους. Ουσιαστικά έγινε µια
πολύ πρόχειρη µελέτη για την περιοχή αυτή. Οι παραλείψεις
έχουν τονιστεί και έχουν επισηµανθεί και σε επίπεδο περιφέρειας
από την αρµόδια αρχή.

Να επισηµάνουµε πως για την κατάρτιση του Ειδικού Χωροτα-
ξικού, όπως είπαµε, δεν έγινε ποτέ η προαπαιτούµενη διαβού-
λευση µε την τοπική κοινωνία και ενδεικτικό είναι ότι τα τοπικά
συµβούλια όλης της παράκτιας περιοχής σχεδόν οµόφωνα έβγα-
λαν αρνητικές γνωµοδοτήσεις, όπως είναι φυσικό να γίνει σε µια
περιοχή που παρουσιάζει υψηλές δυνατότητες τουριστικής ανά-
πτυξης. 

Να αναδειχθεί επίσης –και να φτάσω στο ερώτηµα- ότι υπάρχει
µια έντονη δραστηριότητα και εισροή ξένων κεφαλαίων αυτήν τη
στιγµή στην περιοχή. Το ζητούµενο είναι αυτό της ισόρροπης
ανάπτυξης, ουσιαστικά της αναβάθµισης και της ανάπτυξης του
πρωτογενούς τοµέα παρέα µε τον τουρισµό που τόσο ανάγκη
έχει η περιοχή αυτή. Ουσιαστικά µιλάµε για διαφύλαξη του φυ-
σικού τοπίου και των περιβαλλοντικών ισορροπιών. 

Να φτάσω στο ερώτηµα. Επειδή στη βάση των οριοθετηµένων
ΠΑΥ, κύριε Υπουργέ, γίνεται η περαιτέρω χωροθέτηση των ορ-
γανωµένων υποδοχέων και των περιοχών συγκέντρωσης σε υπο-
κείµενο επίπεδο σχεδιασµού (χωροταξικό, πολεοδοµικό,
τοµεακό) και αυτήν τη στιγµή ο σχεδιασµός είναι σε επίπεδο πε-
ριφέρειας, ρωτάµε αν προτίθεστε να προχωρήσετε σε αναθεώ-
ρηση των ορίων της συγκεκριµένης ΠΑΥ καθώς και κάθε άλλης
ΠΑΥ η οποία ενέχει ανακρίβειες και ασάφειες. 

Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Ο Αναπληρωτής

Υπουργός Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής κ.
Σταύρος Καλαφάτης έχει τον λόγο.

ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΑΦΑΤΗΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Περιβάλ-
λοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής): Ευχαριστώ πολύ,
κύριε Πρόεδρε.

Κυρία συνάδελφε, η εφαρµογή του Ειδικού Χωροταξικού Σχε-
διασµού για τις υδατοκαλλιέργειες, µε τον οποίο χωροθετούνται
οι υδατοκαλλιεργικές δραστηριότητες, αποτελεί πρωτοβουλία
για την καταγραφή και εξυπηρέτηση των αναγκών του κλάδου. 

Στόχος, επίσης, είναι η διασφάλιση της ανταγωνιστικότητάς
του αξιοποιώντας το πλεονέκτηµα των ελληνικών θαλασσών µε
τρόπο ώστε να µην παρακωλύεται η ανάπτυξη άλλων παραγωγι-
κών δραστηριοτήτων, όπως πολύ σωστά αναφέρατε την τουρι-
στική δραστηριότητα και να µη θίγεται το περιβάλλον κατά τρόπο
µη αναστρέψιµο. 

Η υπ’ αριθµόν 31722/2011 ΚΥΑ ενέκρινε το Ειδικό Πλαίσιο Χω-
ροταξικού Σχεδιασµού και Αειφόρου Ανάπτυξης για τις Υδατο-
καλλιέργειες και περιέλαβε κατευθύνσεις για το εθνικό πρότυπο
χωροταξικής οργάνωσης της υδατοκαλλιεργητικής δραστηριό-
τητας. Πρόσφατα, εκδόθηκε εγκύκλιος του Υπουργείου µας σε
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συνεργασία µε το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων
µε την οποία δόθησαν αναγκαίες διευκρινίσεις και λύθηκαν σχε-
τικές ασάφειες που είχαν προκύψει κατά την εφαρµογή του ειδι-
κού πλαισίου. 

Να πω δε, ότι η χάραξη της κόκκινης διαγράµµισης στο χάρτη
που συνοδεύει το ειδικό πλαίσιο υποδεικνύει απλά την καταλλη-
λότητα ορισµένων περιοχών για την ανάπτυξη υδατοκαλλιεργη-
τικών δραστηριοτήτων. Αφορά, δηλαδή, ουσιαστικά την
αναζήτηση χώρων για οργάνωση υδατοκαλλιεργητικών δραστη-
ριοτήτων και η χρήση είναι καθαρά ενδεικτική, κατευθυντήρια θα
έλεγα. 

Οι Περιοχές Ανάπτυξης Υδατοκαλλιεργειών, οι ΠΑΥ αποτε-
λούν ζώνες χωροταξικού χαρακτήρα, δηλαδή δεν έχουν σαφή
οριοθέτηση, περιλαµβάνουν πληθώρα άλλων δραστηριοτήτων
και εξειδικεύονται από το χωρικό σχεδιασµό κατωτέρων χωρικών
επιπέδων. 

Ο βασικός τους προορισµός είναι να διαµορφώσουν ένα πε-
ριοριστικό πλαίσιο των περιοχών όπου µπορεί να αναπτύσσεται
η υδατοκαλλιέργεια και να παρέχουν βασικές κατευθύνσεις για
τον τρόπο ανάπτυξής τους, ανάλογα µε το βαθµό ανάπτυξης ή
συγκέντρωσης των µονάδων και τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά της
περιοχής. Ο βασικός σκοπός, δηλαδή, µε άλλα λόγια, των περιο-
χών ανάπτυξης ιχθυοκαλλιεργειών είναι να προσδιορίζουν τις πε-
ριοχές, όπου είναι δυνατόν να εγκατασταθούν µονάδες υδατο-
καλλιέργειας. 

Ο µακροσκοπικός προσδιορισµός των περιοχών ανάπτυξης
υδατοκαλλιεργειών δεν σηµαίνει παρά ταύτα ότι δεν χρησιµοποι-
ήθηκαν επιστηµονικά κριτήρια για τον προσδιορισµό τους, τα
οποία απαριθµούνται µάλιστα στο άρθρο 5 του πλαισίου. Πρό-
κειται για περιοχές όπου οι κατάλληλες θέσεις για ζώνες ή µο-
νάδες ιχθυοκαλλιέργειας θα προσδιοριστούν µετά από ειδικό-
τερες µελέτες που θα εστιάζονται στην ευρύτερη και άµεση πε-
ριοχή εγκατάστασης της δραστηριότητας. 

Εποµένως, στο επίπεδο του Εθνικού Χωροταξικού Σχεδια-
σµού, η καταλληλότητα και η φέρουσα ικανότητα των περιοχών
εγκατάστασης των µονάδων, δεν µπορούν να εκτιµηθούν µε τον
ίδιο τρόπο που θα µελετηθούν κατά τη διαδικασία κατάρτισης
και έγκρισης των περιοχών οργανωµένης ανάπτυξης ιχθυοκαλ-
λιεργειών ή των ΜΠΕ στις περιπτώσεις που επιτρέπει το ειδικό
πλαίσιο µεµονωµένες χωροθετήσεις. 

Επιπρόσθετα, δεν θα πρέπει να συγχέονται οι περιοχές ανά-
πτυξης ιχθυοκαλλιεργειών µε τις περιοχές οργανωµένης ανάπτυ-
ξης ιχθυοκαλλιεργειών, οι οποίες έχουν ως σκοπό την κατοχύ-
ρωση των περιοχών ατύπων συγκεντρώσεων που δηµιουργήθη-
καν στο παρελθόν. 

Κλείνοντας, σε σχέση µε την περιοχή των δυτικών ακτών Αι-
τωλοακαρνανίας και συµπλέγµατος Εχινάδων, να πω ότι κρίθηκε
ως υπεραναπτυγµένη περιοχή και δεν επιτρέπεται η εγκατά-
σταση νέων µονάδων. Επίσης, η επέκταση υφιστάµενων µονά-
δων έχει περιοριστεί εξαιρετικά σε σχέση µε το καθεστώς πριν
την έγκριση του ειδικού πλαισίου. 

Να σηµειώσω, τέλος, ότι αν διαπιστωθούν τυχόν ανακρίβειες
στη χάραξη της κόκκινης διαγράµµισης και ασυµφωνίες µε το
περιεχόµενο του ειδικού πλαισίου, τότε θα επαναληφθεί ο χάρ-
της, ώστε να περιλάβει την ορθή χάραξη. 

Γενικότερα, να κάνω µία τοποθέτηση η οποία ισχύει για το
ΥΠΕΚΑ, ότι εφόσον διαπιστώνονται -και βεβαίως αυτό ισχύει
κατά κύριο λόγο και για τη συγκεκριµένη ερώτησή σας- προχει-
ρότητες ή αβελτηρίες, τότε από το ΥΠΕΚΑ θα επιχειρηθούν να
θεραπευτούν άµεσα. 

Ευχαριστώ πολύ.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Ευχαριστούµε,

κύριε Υπουργέ.
Η κ. Νίκη Φούντα έχει τον λόγο για τρία λεπτά.
ΝΙΚΗ ΦΟΥΝΤΑ: Χαίροµαι µε την απάντησή σας, κύριε

Υπουργέ. Η αλήθεια είναι ότι λάθη του παρελθόντος πρέπει να
διορθώνονται. 

Επειδή έχω γεννηθεί στον Αµβρακικό και έχω καηµό µε την αλι-
εία, να το πω έτσι, θα κάνω ένα πολιτικό σχόλιο: Ποτέ ουσιαστικά
αυτός ο κλάδος δεν απέκτησε, ακόµα και σε επίπεδο οργανο-
γράµµατος Υπουργείου, τη σταθερότητα που όφειλε να έχει.

Έγινε µπαλάκι µεταξύ του ΥΠΕΚΑ και του ΥΠΑΑΤ για πολλά χρό-
νια, για να µπορέσουµε να φθάσουµε σε µία απορρόφηση κον-
δυλίων από την Ευρωπαϊκή Ένωση που θα µας έκανε
υπερήφανους. 

Η απορρόφηση έχει ανέβει πολύ, αλλά έχει φτάσει µόλις στο
40%. 

Οι υδατοκαλλιέργειες είναι το δεύτερο εξαγώγιµο προϊόν της
Ελλάδας πια. Η περιοχή για την οποία µιλάµε σήµερα δίνει το
80% της εξαγωγής τσιπούρας. Το λέω έτσι, για να καταλάβει ο
κόσµος µια κλίµακα µεγέθους. 

Θα ήθελα να συνεχίσω αναφέροντας την παράγραφο 25 αυτής
της ΚΥΑ, η οποία λέει ότι «το ειδικό πλαίσιο χωροταξικού σχε-
διασµού και αειφόρου ανάπτυξης για τον τουρισµό όσον αφορά
τη σχέση τουρισµός - υδατοκαλλιέργεια ορίζει ότι η χωροθέτηση
νέων µονάδων υδατοκαλλιεργειών πρέπει να αποφεύγεται στις
περιοχές που χαρακτηρίζονται ως ανεπτυγµένες τουριστικά ή
παρουσιάζουν µεγάλο ενδιαφέρον για την ανάπτυξη θαλάσσιου
τουρισµού». 

Η συγκεκριµένη παράγραφος κλείνει λέγοντας πως «απαραί-
τητος όρος για τη συνδυασµένη ανάπτυξή τους είναι η διατή-
ρηση υψηλής ποιότητας περιβάλλοντος». 

Θα ήθελα να πω ότι αυτό θέλουµε και εµείς γι’ αυτήn την πε-
ριοχή και ότι η δυτική ακτή της Αιτωλοακαρνανίας είναι µια πε-
ριοχή η οποία έχει παραµεληθεί πάρα πολύ σε υποδοµές. Δεν
υπάρχει ούτε ένας δρόµος, κύριε Καλαφάτη, που να φτάνει εκεί.
Χρειάζεται ανάπτυξη και προώθηση και επειδή µεγάλο µέρος του
κόσµου που ζει εκεί, ζει από τον τουρισµό ουσιαστικά, δεν µπο-
ρούµε να κλείνουµε τα µάτια σε αυτούς, όπως δεν µπορούµε να
κλείνουµε τα µάτια φυσικά στις τοπικές κοινωνίες. 

Θα ήθελα να πω συγκεκριµένα για την ΠΟΑΥ Εχινάδων Νήσων,
όπως είπατε κι εσείς και όπως αναφέρεται µέσα στον πίνακα της
συγκεκριµένης ΚΥΑ, ότι εκτιµάται λόγω της ευαισθησίας του οι-
κοσυστήµατος πως θα πρέπει να υπάρξει αναστολή αδειών νέων
µονάδων µέχρι να διευθετηθούν χωροταξικά οι υφιστάµενες. 

Δέχοµαι τη δέσµευσή σας ότι θα δούµε στο επόµενο επίπεδο
του περιφερειακού σχεδιασµού αν όντως έχουν αποτυπωθεί
σωστά οι υφιστάµενες µονάδες, οπότε θα προχωρήσουµε ανα-
λόγως στο επόµενο βήµα. 

Όσον αφορά τις υδατοκαλλιέργειες, αυτό το πλαίσιο για εµάς
είναι ένα θεσµικό πλαίσιο που θα έπρεπε κανονικά να προβλέπει
συνύπαρξη δραστηριοτήτων και να είναι ένα εργαλείο σχεδια-
σµού που ουσιαστικά θα φτάνει στις ΠΟΑΥ µε όρους ισόρροπης
ανάπτυξης. 

Φτάνοντας στο κατώτερο επίπεδο επικείµενου σχεδιασµού,
δηλαδή στον περιφερειακό σχεδιασµό όπως είπαµε, εναποθέ-
τουµε τις ελπίδες µας, ώστε να φτάσουµε σε αυτόν τον στρατη-
γικό σχεδιασµό που όλοι φανταζόµαστε ότι θα έπρεπε να
υπάρχει και στην αντίστοιχη σοβαρότητα που ενέχουν τέτοιες
αποφάσεις. 

Θα ολοκληρώσω λέγοντας πως ό,τι έχει να κάνει µε τη χωρο-
ταξία και ό,τι έχει να κάνει µε την έλλειψη Κτηµατολογίου, χρή-
σεων γης, επιµέρους ΣΧΟΟΑΠ κ.λπ., για εµάς θα αποτελεί
κοµβικό ζήτηµα πάντα, θα το αναδεικνύουµε και θα προσπα-
θούµε να τονίζουµε τη σηµασία και την αναγκαιότητα για το Γε-
νικό Εθνικό Χωροταξικό που θα έπρεπε να προηγείται, κύριε
Υπουργέ, κάθε Ειδικού Χωροταξικού. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Ευχαριστούµε,
κυρία Φούντα. 

ΝΙΚΗ ΦΟΥΝΤΑ: Θα ήθελα µόνο να πω κάτι για το Συµβούλιο
της  Επικρατείας, µιας και είστε έγκριτος νοµικός, κύριε Μαρκο-
γιαννάκη. 

Εκκρεµεί η αίτηση ακύρωσής του. Ουσιαστικά στις 6-11-2013
είχε οριστεί η νέα δικάσιµος. Έχει πάρει τρεις αναβολές µε υπαι-
τιότητα της διοίκησης, επειδή δεν στέλνει στοιχεία για το συγκε-
κριµένο θέµα. 

Θα θέλαµε τη δέσµευσή σας ότι όσον αφορά το ΥΠΕΚΑ αυτήν
τη φορά θα µπορέσει να προχωρήσει το ζήτηµα, ώστε να µην
είναι εκκρεµές ένα ζήτηµα τόσο σοβαρό. 

Ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κι εµείς ευχαρι-

στούµε. 
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Κύριε Υπουργέ, έχετε τον λόγο για τρία λεπτά. 
ΣΤΑΥΡΟΣ ΚΑΛΑΦΑΤΗΣ (Αναπληρωτής Υπουργός Περιβάλ-

λοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής): Ευχαριστώ, κύριε
Πρόεδρε. 

Κυρία συνάδελφε, ένα µεγάλο µέρος του σκεπτικού σας, όπως
αποτυπώθηκε από την τοποθέτησή σας, δεν είναι καθόλου µα-
κριά από το σκεπτικό του ΥΠΕΚΑ. 

Το ΥΠΕΚΑ σε κάθε περίπτωση ενεργεί, πράττει, παίρνει πρω-
τοβουλίες, νοµοθετεί, δρα πολιτικά µε σκοπό ακριβώς να επιλύει
προβλήµατα, να θεραπεύει αβελτηρίες ή προχειρότητες του πα-
ρελθόντος και να διαµορφώνει µια στρατηγική που να ταιριάζει,
να συνάδει και, αν θέλετε, να αποτελεί κοµµάτι της ιστορίας που
θέλουµε να γράψουµε. 

Όσον αφορά το ζήτηµα στο οποίο αναφέρεστε, πιστεύω ακρι-
βώς ότι εντάσσεται στο πλαίσιο της πολιτικής όπως αυτή έχει εκ-
φραστεί πολλές φορές από το ΥΠΕΚΑ, δηλαδή στο γεγονός ότι
η έννοια της προστασίας του περιβάλλοντος, που είναι κυρίαρ-
χος στόχος του Υπουργείου αυτού σε σχέση µε την αναπτυξιακή
δραστηριότητα και τις παραγωγικές και κοµβικές δραστηριότη-
τες, και η έννοια της ανάπτυξης δεν είναι δύο έννοιες αντίθετες
και αλληλοαναιρούµενες, αλλά θα έλεγα ότι είναι ακριβώς αλλη-
λοσυµπληρούµενες. 

Μέσα σε ένα σοβαρό καθεστώς µε ξεκάθαρους κανόνες προ-
στασίας του περιβάλλοντος, βεβαίως και πρέπει να υπάρχουν
συγκεκριµένες παραγωγικές δραστηριότητες, όπως είναι αυτές
των υδατοκαλλιεργειών που είναι ένα πολύ σηµαντικό κοµµάτι
της οικονοµίας µας, ιδιαίτερα τα τελευταία χρόνια. 

Άρα, σε αυτό το επίπεδο στη σχέση ανάπτυξης και περιβάλ-
λοντος, έχουµε προκρίνει το συνδυασµό και το πάντρεµα των
δύο δραστηριοτήτων.

Βεβαίως, αυτό ισχύει κατά µείζονα λόγο όταν υπάρχουν δρα-
στηριότητες παραγωγικές, όπως είναι, παραδείγµατος χάριν, οι
αναπτυξιακές -για να είµαι πιο ακριβής- όπως είναι οι τουριστικές
δραστηριότητες σε σχέση µε τις υδατοκαλλιέργειες. Και εκεί µέ-
ριµνά µας και κοινός παρονοµαστής είναι η προστασία του περι-
βάλλοντος. Και εκεί συµφωνούµε απολύτως ότι βεβαίως αυτό
µπορεί να γίνει µε ξεκάθαρους κανόνες και µε µία διαδικασία που
θα αποτυπώνει ακριβώς τις ανάγκες της τοπικής κοινωνίας, το
εθνικό συµφέρον και την προάσπιση του εθνικού συµφέροντος
µε τέτοιον τρόπο, ώστε να µπορούν να χωρέσουν –να το πω πολύ
απλά- και οι δύο παραγωγικές και οικονοµικές δραστηριότητες,
µε κοινό παρονοµαστή βεβαίως την προστασία του περιβάλλον-
τος. 

Κλείνοντας και συµφωνώντας µε εσάς, να πω ότι όλα αυτά τα
ζητήµατα που αναφέρουµε -και έγινε µια συζήτηση σήµερα στη
Βουλή πολύ ενδιαφέρουσα για το σηµαντικό κοµµάτι της οικο-
νοµίας µας, τις υδατοκαλλιέργειες- είναι µια αλληλουχία πρωτο-
βουλιών που θα πρέπει να υποστηρίζει ακριβώς την προώθηση
τέτοιων δραστηριοτήτων. 

Αναφερθήκατε στο Κτηµατολόγιο και στις χρήσεις γης. Γνω-
ρίζετε πολύ καλά ότι έχει ξεκινήσει εδώ και ένα χρόνο από το
Υπουργείο Περιβάλλοντος, Ενέργειας και Κλιµατικής Αλλαγής
µια σειρά δραστηριοτήτων και νοµοθετικών πρωτοβουλιών, ώστε
µέσα από µία σπονδυλωτή, µεταρρυθµιστική νοµοθετική προ-
σπάθεια να µπορέσουµε να προσαρµόσουµε το χωροταξικό πε-
ριβάλλον µε τέτοιον τρόπο, έτσι ώστε να παντρέψουµε αυτό που
σας είπα προηγουµένως, δηλαδή την πραγµατική προστασία του
περιβάλλοντος και όχι την προσχηµατική, όπως πολλές φορές
έχουµε δει τα τελευταία χρόνια, µε την αναπτυξιακή δραστηριό-
τητα που θα είναι µέσα στο πλαίσιο αυτής της κουλτούρας και

του καθεστώτος της προστασίας του περιβάλλοντος. 
Ξεκινήσαµε από το Κτηµατολόγιο και τους δασικούς χάρτες.

Συνεχίσαµε µε την αντιµετώπιση της αυθαίρετης δόµησης και το
περιβαλλοντολογικό ισοζύγιο. Προχωράµε στη χωροταξική και
πολεοδοµική µεταρρύθµιση. Θα υπάρξουν και άλλα, νέα θεσµικά
εργαλεία, όπως είναι η Τράπεζα Γης και η Ηλεκτρονική Ταυτό-
τητα Κτηρίου, που ουσιαστικά ως στόχο έχουν µέσα από µία
σειρά τέτοιων σηµαντικών, συνεκτικών, αλληλοσυµπληρούµενων
νοµοθετικών και πολιτικών πρωτοβουλιών να µπορέσουµε να
έχουµε έναν χωροταξικό σχεδιασµό και να διαµορφώσουµε µια
τέτοια πραγµατική περιβαλλοντική πολιτική που να ανταποκρίνε-
ται στις ανάγκες των καιρών, να προστατεύει πραγµατικά το πε-
ριβάλλον και παράλληλα να δίνει ώθηση στην ανάπτυξη που
τόσο ανάγκη έχει η χώρα µας. 

Ευχαριστώ πολύ. 
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Ευχαριστούµε,

κύριε Υπουργέ.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, παρακαλώ το Τµήµα να εξου-

σιοδοτήσει το Προεδρείο για την υπ’ ευθύνη του επικύρωση των
Πρακτικών των κατωτέρω συνεδριάσεων: Α’ της Τρίτης 23-7-
2013, Β’ της Τετάρτης 24-7-2013, Γ’ της Πέµπτης 25-7-2013, Δ’
της Τρίτης 30-7-2013, Ε’ της Τετάρτης 31-7-2013 (πρωί), ΣΤ’ της
Τετάρτης 31-7-2013 (απόγευµα), Ζ’ της Πέµπτης 1-8-2013, Η’ της
Τετάρτης 21-8-2013, Θ’ της Πέµπτης 22-8-2013, Ι’ της Τρίτης 27-
8-2013, ΙΑ’ της Τετάρτης 28-8-2013, ΙΒ’ της Πέµπτης 29-8-2013,
ΙΓ’ της Τετάρτης 4-9-2013, ΙΔ’ της Δευτέρας 9-9-2013, ΙΕ’ της Τρί-
της 10-9-2013, ΙΣΤ’ της Τετάρτης 11-9-2013, ΙΖ’ της Τρίτης 17-9-
2013, ΙΗ’ της Τετάρτης 18-9-2013, ΙΘ’ της Πέµπτης 19-9-2013, Κ’
της Τρίτης 24-9-2013, ΚΑ’ της Τετάρτης 25-9-2013, ΚΒ’ της Πέµ-
πτης 26-9-2013, ΚΓ’ της Παρασκευής 27-9-2013, ΚΔ’ της Τρίτης
1-10-2013 και ΚΕ’ της Πέµπτης 3-10-2013 και ερωτάται το Τµήµα
αν τα επικυρώνει. 

ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Συνεπώς το

Τµήµα παρέσχε τη ζητηθείσα εξουσιοδότηση για την υπ’ευθύνη
του επικύρωση των Πρακτικών των κάτωθι συνεδριάσεων, Α’ της
Τρίτης 23-7-2013, Β’ της Τετάρτης 24-7-2013, Γ’ της Πέµπτης 25-
7-2013, Δ’ της Τρίτης 30-7-2013, Ε’ της Τετάρτης 31-7-2013
(πρωί), ΣΤ’ της Τετάρτης 31-7-2013 (απόγευµα), Ζ’ της Πέµπτης
1-8-2013, Η’ της Τετάρτης 21-8-2013, Θ’ της Πέµπτης 22-8-2013,
Ι’ της Τρίτης 27-8-2013, ΙΑ’ της Τετάρτης 28-8-2013, ΙΒ’ της Πέµ-
πτης 29-8-2013, ΙΓ’ της Τετάρτης 4-9-2013, ΙΔ’ της Δευτέρας 9-
9-2013, ΙΕ’ της Τρίτης 10-9-2013, ΙΣΤ’ της Τετάρτης 11-9-2013,
ΙΖ’ της Τρίτης 17-9-2013, ΙΗ’ της Τετάρτης 18-9-2013, ΙΘ’ της
Πέµπτης 19-9-2013, Κ’ της Τρίτης 24-9-2013, ΚΑ’ της Τετάρτης
25-9-2013, ΚΒ’ της Πέµπτης 26-9-2013, ΚΓ’ της Παρασκευής 27-
9-2013, ΚΔ’ της Τρίτης 1-10-2013 και ΚΕ’ της Πέµπτης 3-10-2013. 

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, ολοκληρώθηκε η συζήτηση των
επίκαιρων ερωτήσεων. 

Δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Τµήµατος και ώρα 9.55’ λύεται η συνε-

δρίαση για την προσεχή Δευτέρα 7 Οκτωβρίου 2013 και ώρα
11.00 π.µ., µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος: α) ανακοίνωση
του προεδρικού διατάγµατος για τη λήξη των εργασιών της Α’
Συνόδου και β) Αγιασµός για την έναρξη των εργασιών της Β’
Συνόδου από τον Σεβασµιότατο Μητροπολίτη Καρυστίας και
Σκύρου κ. Σεραφείµ, Προεδρεύοντα της Ιεράς Συνόδου, σύµ-
φωνα µε την ειδική ηµερήσια διάταξη που θα διανεµηθεί.
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